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Op het hockeyveld van HC De Meeuwen in 
Emmeloord was belijning aangebracht voor 
twee korfbalvelden, waarvan korfbalvereniging 
Emmeloord gebruikmaakte. Tot voor de zomer 
van 2018 speelden korfballers en hockeyers dus 
gebroederlijk op een en hetzelfde kunstgras-
veld. Met de groei van beide clubs bleek deze 
situatie niet meer houdbaar. Voor de korfbalver-
eniging werd daarom een geheel nieuw korfbal-
veld aangelegd. Het veld heeft een opvallende 

blauwe kleur, het gevolg van een creatieve 
ingeving van Hop: ‘Ik kwam op het idee om de 
blauwe en witte clubkleuren van de vereniging 
te gebruiken op het veld. In eerste instantie 
wilde ik een lichtblauwe uitloop, maar dit werd 
me afgeraden in verband met vervuiling. De 
blauwe kleur die het uiteindelijk is geworden, 
heet London Blue, vernoemd naar het blauwe 
hockeyveld waarop werd gespeeld tijdens de 
Olympische Spelen van 2012 in Londen. Ik heb 
de kleur van tevoren nog even laten verifiëren 
bij de korfbalbond en zij gingen ermee akkoord.’ 

Korfbal op foam
In plaats van een lava-onderlaag met rubber-
korrels te gebruiken als ondergrond en voor 
demping, is voor het korfbalveld een schonere 
oplossing gekozen. Op de lava-ondergrond 
(zonder rubberkorrels) is een foamlaag gelegd, 
die voor de juiste demping moet zorgen. De 
korfbalvereniging heeft naast het blauwe veld 
twee nieuwe beachkorfbalvelden gekregen, 
waarvan de leden in de zomer gebruik kunnen 
maken voor de afwisseling. Middelbare scho-
lieren gebruiken de velden om op te beachvol-
leyballen. Nu korfbalvereniging Emmeloord 
een eigen plek heeft om te sporten, kan HC De 
Meeuwen fulltime gebruikmaken van het kunst-
hockeyveld dat in 2011 is aangelegd. Voor de 

kleinste sporters is afgelopen zomer een mini-
hockeyveld gerealiseerd. 

Zelf in de hand
De aanleg van de nieuwe velden en de reno-
vatie van de natuurgrasvelden zijn uitgevoerd 
door Antea Sport. De aannemer kreeg de 
opdracht nadat de gemeente Noordoostpolder 
in het voorjaar met een bestek op de markt was 
gekomen. ‘Aan de hand van een meervoudig 
onderhandse aanbesteding hebben we in mei 
vijf partijen uitgenodigd. Antea Sport had prijs-
technisch de beste inschrijving, dus zijn we met 
hen in zee gegaan. We hebben ervoor gekozen 
om de inkoop van het sportmeubilair zelf te 
doen, maar het is door Antea Sport geplaatst. 
Het liefst hou ik alles zoveel mogelijk zelf in 
de hand.’ Alle geïnstalleerde kunstgrasvelden 
komen van Edel Grass.

Blauwe ogen
Over de samenwerking met Antea Sport is Hop 
tevreden. Vooral de communicatie verliep pret-
tig. ‘We werden goed op de hoogte gehouden 
van de vorderingen. Dit ging niet altijd per 
telefoon. We hadden een Whatsapp-groep 
aangemaakt, waarin af en toe foto’s werden 
gedeeld. Dat werkte heel prettig. Doordat wij op 
de hoogte werden gehouden, wisten we wan-

Het kunstgrasveld van voetbalclub Flevo Boys 

was versleten, de hockey- en korfbalclub 

barstten uit hun voegen en de natuurgras-

velden van twee andere voetbalclubs waren toe 

aan groot onderhoud. Tijd voor vernieuwing, 

dus, in de gemeente Noordoostpolder. Onder 

leiding van projectleider cultuurtechniek Kees 

Hop werden deze velden afgelopen zomer 

vernieuwd. Maar met meer dan vijftig sport-

velden in de gemeente is het werk voor Hop 

nog lang niet klaar.

Auteur: Linde Kruese

Blauw korfbalveld à la 
Olympische Spelen voor 
gemeente Noordoostpolder
Als onderdeel van grote renovatie sportvelden in deze gemeente



25www.fieldmanager.nl

ADVERTORIAL

neer het handig was om even langs te gaan. 
Ook als er een dagje niet gewerkt kon worden, 
werd dit direct gemeld.’ Hop vindt open com-
municatie en kwaliteit erg belangrijk. ‘Je krijgt 
altijd melding van wat er extra is gedaan, maar 
ik wil ook weten wat er niet uitgevoerd is. Ik 
zeg altijd tegen aannemers: ik gun je het werk 
niet vanwege je blauwe ogen. Antea Sport 

rapporteerde keurig over de hoeveelheid werk 
die uitgevoerd was. Ze kwamen met nieuwe 
ideeën, dachten mee. Daardoor was er een 
goede band.’ 

Prachtig weer 
‘Bij het startoverleg leverde Antea Sport een 
keurige planning aan, waaraan ze zich ook 
gehouden hebben. In de tweede week van juni 
begonnen de werkzaamheden. Het nieuwe 
korfbalveld moest op 1 september 2018 klaar 
zijn, maar het lag er half augustus al. Het mini-
hockeyveld was ook op 1 september klaar en 
het voetbalveld van de Flevo Boys was zelfs 
al begin augustus gereed. Toen begonnen zij 
weer met trainen. De deadline was van tevoren 
duidelijk en is gehaald door Antea Sport. Een 
geluk daarbij was het prachtige weer, deze 
zomer. De werkzaamheden hebben geen dag 
stilgelegen.’ De droogte had ook kleine ramp 
kunnen betekenen voor de strakke planning. 
‘Als we een of twee maanden later waren 
begonnen, hadden we misschien problemen 
gehad met de aanvoer van lava en zand. Door 
de lage waterstand in de rivieren konden 
schepen niet meer met een volle lading varen, 
waardoor projecten vertraging opliepen. Die 
periode van droogte waren we gelukkig voor.’  

Sterke communicatie
De droogte had wel invloed op de voortgang 
van de renovatie van de natuurvelden bij 
SV Marknesse en VV Tollebeek. ‘Tijdens de 
hete periode had het geen zin om gras in te 
zaaien. Dat gebeurde dus wat later, maar de 
verenigingen hadden daar alle begrip voor.’ 
Korfbalvereniging Emmeloord en voetbalver-
eniging Flevo Boys waren volgens Hop beide 
tevreden over het werk van de aannemer. ‘De 
communicatie tussen Antea Sport en de vereni-
gingen was ook goed. Ze werkten goed samen. 
Zo was de korfbalkantine de gehele zomer 
geopend; de werknemers kwamen er regelma-
tig wat drinken.’ 
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